
PYTANIE z dnia 06.07.2021 r.: 

Czy posiadają państwo uchwałę RIO o możliwości wykupu obligacji? 

Jeśli tak proszę o przesłanie, jeśli nie proszę o informację czy taki wniosek do RIO został 

złożony. 

ODPOWIEDŹ z dnia 07.07.2021 r. 

Regionalna Izba Obrachunkowa nie wydała jeszcze opinii dotyczącej możliwości spłaty 

zadłużenia z tytułu emisji obligacji przez Gminę Żabia Wola.  

Gmina Żabia Wola złożyła wniosek do Regionalnej Izby Obrachunkowej o wydanie opinii 

o możliwości wykupu papierów wartościowych (obligacje) w kwocie 25.500.000,00 zł w dniu 

24 czerwca 2021 r.  

W chwili wydania opinii przez RIO Gmina udostępni ją do wglądu pod adresem podanym 

w ogłoszeniu o konkursie ofert. 
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